

Sirküler Tarihi :02/07/2026

Sirküler No :2026/087

7578 SAYILI SOSYAL HİZMETLER KANUNU VE BAZI KANUNLARDA DEĞİŞİKLİK YAPILMASINA DAİR KANUN

1) Analık izninde ne değişti?

Eski uygulamada, 4857 sayılı İş Kanunu'nun 74'üncü maddesi kapsamında kadın işçiye doğumdan önce sekiz (8) hafta, doğumdan sonra sekiz (8) hafta olmak üzere toplam on altı (16) hafta analık izni verilmekteydi.

7578 Sayılı Kanun'un 15'inci maddesi ile 4857 sayılı İş Kanunu'nun "Analık halinde çalışma ve süt izni" başlıklı 74'üncü maddesinde analık izni sürelerinin artırılmasına ilişkin değişiklik yapılmıştır. Bu kapsamda işçiler için;

- Doğum sonrası analık izni süresi sekiz (8) haftadan on altı (16) haftaya,
- Doğum öncesi ve sonrası toplam analık izni süresi on altı (16) haftadan yirmi dört (24) haftaya yükseltilmiştir.

Ayrıca doğum öncesi iznin doğum sonrasına aktarılmasına ilişkin düzenlemede yer alan "üç hafta" ibaresinin "iki hafta" olarak değiştirilmesi ve koruyucu aile olan işçilere, çocuğun tesliminden sonra istekleri üzerine 10 gün ücretsiz izin verilmesi düzenlenmiştir.

Bunun yanında, aynı maddede analık izni sonrasında kullanılan bazı izin sürelerine ilişkin hükümlerde yer alan "16 hafta" ibaresinin "24 hafta", "18 hafta" ibaresinin ise "26 hafta" olarak değiştirilmiştir.

2) Babalık izninde ne değişti?

Eski uygulamada, 4857 sayılı İş Kanunu ek madde 2 kapsamında erkek işçiye eşinin doğum yapması halinde beş (5) gün ücretli babalık izni verilmekteydi. 7578 sayılı Kanun'un 16'ncı maddesiyle, babalık izni süresi beş (5) günden on (10) güne çıkarılmıştır.